

LKE
MUSANG QUEEN
- PHASE DURIANX
项目在六个月内
100%售出!

过去3个月的种植和发展进展都按计划进行。我们的猫山王树苗在适当的灌溉和施肥下健康生长。由于我们已经开发了全面的土地规划和排水系统，我们很自豪地宣布，我们没有受到彭亨州最近的严重洪水影响。



LKE MUSANG QUEEN - PHASE MANGOX
项目于2020年12月推出!

第2项目-MangoX曾经是一个8英亩的橡胶种植园。自2020年10月起，经过整地、清理和美化，我们已于2020年11月安装了土地排水和灌溉系统。在去年11月底，我们已经种植了480棵黑刺幼苗-每英亩60棵幼苗。欢迎您参加我们的最新项目!

种植进度和活动更新



LKE MUSANG QUEEN - 2021年1月份榴莲节!

我们一直鼓励所有合作伙伴与家人和朋友一起参加我们的半年度榴莲品尝大会。在2021年1月10日，我们举办了LKE榴莲节，也得到了现有合伙人携带家人踊跃参与，当天也有部分的幸运儿赢取了一些幸运抽奖奖品。在此感恩出席的合伙人为公司添加了一些美好回忆。如果错过了当天活动的伙伴，请放心，一旦我们成功地对抗Covid-19大流行后，我们可以再次一起品尝新鲜的榴莲和大家一起同乐!

2021年2月份是农历新年，疫情当前严峻，呼吁大家做好防护，共同抗击病毒。祝福大家新年快乐、吉祥平安、阖家欢乐。

LKE MUSANG QUEEN - PHASE DURIANX IS 100% SOLD IN 6 MONTHS !

The planting & development progress for the last 3 months was advancing as planned. Our Musang King seedlings are growing healthily with proper irrigation and fertilization. As we have developed extensive landscaping and drainage system, we are proud to announce that we were not affected by the recent severe flooding in Pahang.



LKE MUSANG QUEEN - PHASE MANGOX WAS LAUNCHED IN DECEMBER 2020!

Phase 2- MangoX used to be a 8 acres rubber plantation. After land preparation, clearing and landscaping since October 2020, we have installed the land drainage and irrigation system in November 2020. By end November, we have already fully planted 480 black thorn seedlings - 60 seedlings per acre. You are welcomed to participate our latest phase now !

PLANTATION PROGRESS & EVENT UPDATES



LKE MUSANG QUEEN - DURIAN FESTIVAL JAN 2021!

We always encourage our partners to bring along family members and friends to join our biannual Durian Festival. On 10th Jan 2021, we organized our LKE Durian Festival which received phenomenal response from our existing partners and their families, some of the lucky ones even won some lucky draw prizes on that day. We are grateful to those who attended for creating some fond memories to the company. For those who missed the event, rest assured, once we have successfully battled Covid-19 pandemic, we can taste fresh durians and have fun with everyone together again !

Chinese New Year falls in February 2021, as the epidemic is deteriorating, we hope everyone can protect yourself well and we can jointly fight against the virus. We wish you a Happy New Year, healthy & peaceful and prosperous with your family members.

LKE MUSANG QUEEN - FASA DURIANX 100% DIJUAL DALAM 6 BULAN !

Perkembangan dan penanaman kami selama 3 bulan yang lalu berjalan seperti yang dirancang. Dengan sistem pengairan dan pembajaan yang rapi, anak benih Musang King kami tumbuh dengan sihat. Oleh kerana kami telah mengembangkan sistem landskap dan saluran yang teratur, kami dengan bangganya mengumumkan bahawa kami tidak terjejas oleh banjir teruk yang berlaku di Pahang pada baru-baru ini.



LKE MUSANG QUEEN - FASA MANGOX DILANCARKAN PADA DISEMBER 2020!

Fasa 2 - MangoX asalnya adalah ladang getah seluas 8 ekar. Setelah penyediaan tanah, pembersihan dan lanskap sejak October 2020, kami telah memasang sistem saluran dan pengairan tanah pada bulan November 2020. Pada akhir November, kami telah menanam sepenuhnya 480 anak benih duri hitam - 60 anak benih per ekar. Anda dijemput untuk menyertai fasa terbaru kami sekarang !

KEMAS KINI ACARA & PERKEMBANGAN PERLADANGAN



LKE MUSANG QUEEN - PESTA DURIAN JAN 2021!

Kami sentiasa mendorong rakan kongsi kami untuk membawa ahli keluarga dan rakan untuk menyertai Pesta Durian dua tahunan kami. Pada 10hb Januari 2021, kami telah menganjurkan Pesta Durian LKE yang mendapat sambutan hangat dari rakan kongsi kami dan keluarga mereka, sesetengah yang bertuah malah memenangi beberapa hadiah cabutan bertuah pada hari itu. Kami berterima kasih kepada mereka yang hadir kerana membawa kenangan indah kepada syarikat. Bagi mereka yang terlepas acara ini, yakinlah, setelah kita berjaya mengatasi wabak Covid-19, kita masih boleh menikmati durian segar dan bersenang-senang dengan semua orang bersama lagi !

Tahun Baru Cina jatuh pada Februari 2021, oleh kerana wabak ini semakin menular, kami berharap semua orang dapat melindungi diri anda dengan baik dan kita dapat bersama-sama memerangi virus tersebut. Kami mengucapkan Selamat Tahun Baru, sihat & damai serta sejahtera bersama ahli keluarga anda.

